

# JOIN TEAMKIDS THESE HOLIDAYS

Spring 2018



## Burwood East Primary

8:00 am - 6:00 pm

### Week 1



Excursion



Incursion



In-House

24 Monday	25 Tuesday	26 Wednesday	27 Thursday	28 Friday
<b>GRAND FINAL FEVER</b>	<b>ICE SKATING &amp; MELBOURNE STAR</b>	<b>FIZZ KIDS &amp; BEAT THE CLOCK</b>	<b>CHESTERFIELD FARM &amp; BUBBLE SCIENCE</b>	
With Grand Final fever in the air, we're celebrating all things SPORTS! So, come dressed in your favourite jersey & colours as we jump into a day of sporting madness with games galore & more!	Today we'll explore two iconic attractions in Melbourne! We'll hit the ice for a day of skating then see the city from 120m high on the Melbourne Star. *BYO helmet or the centre will supply one	Create your very own bath bombs & soaps to take home! Add glitter, bugs, petals & more. Also, get your stopwatches ready because it's time to complete a set of challenges in less than a minute!	Time to get hands-on at Chesterfield Farm & experience what it's like to milk a cow, ride on a tractor, shear a sheep & so much more! Later we'll explore the chemistry behind all things bubbles!	
Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$5.00 Total Fee \$70.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$34.00 Total Fee \$99.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$19.00 Total Fee \$84.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$32.00 Total Fee \$97.00	
After Max CCS* \$10.50	After Max CCS* \$14.85	After Max CCS* \$12.60	After Max CCS* \$14.55	

### Week 2

1 Monday	2 Tuesday	3 Wednesday	4 Thursday	5 Friday
<b>NICA &amp; SUN PRINTS</b>	<b>MOVIE - SMALLFOOT &amp; MAKE IT FLY</b>	<b>BUILD IT &amp; EMOJI PILLOWS</b>	<b>BAKE-A-WISH &amp; GREAT BOOK EXCHANGE</b>	<b>EPIC-INFERNO &amp; DOES IT FLOAT?</b>
The circus pros at NICA are going to teach us tricks like plate spinning, static trapeze, aerial rings & more. Later, we'll unravel the science behind sun prints as you make your own to take home!	A Yeti named Migo stirs up his community when he discovers something that he didn't know existed - a human. Not only that, later in the day we'll explore the weird & wacky things that can fly!	Experiment & create amazing structures. All it takes is some wooden planks & a whole lot of imagination. Now that we're all planked out, it's time to create your very own emoji pillow to take home.	TeamKids is teaming up with Make-A-Wish to help make more wishes come true! Today children will be rolling up their sleeves & baking yummy goods for all to enjoy at the end of day bake sale!	Learn the drills of a REAL firefighter. Crawl, climb, problem solve & work together to leave no teammate behind. Not only that, we're going to explore the science behind why things sink or float.
Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$34.00 Total Fee \$99.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$28.00 Total Fee \$93.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$16.00 Total Fee \$81.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$7.00 Total Fee \$72.00	Base Fee \$65.00 Exp Fee** \$18.00 Total Fee \$83.00
After Max CCS* \$14.85	After Max CCS* \$13.95	After Max CCS* \$12.15	After Max CCS* \$10.80	After Max CCS* \$12.45

**Book a day or the whole week... how many days is up to you!**

Find your nearest venue: <https://teamkids.com.au/venues>

\*Child Care Subsidies Apply; \$5 Admin Fee Per Family; \$5 Late Fees Apply Within 7 Days Per Child; Payment Plans Available. Third Party Payment Fees Apply. See [Terms and Conditions](#) for Cancellation Policy. \*\*Experience / Activity Fee

# 假期加入 TeamKids 吧!

2018年 春季



## Burwood East Primary

8:00 am - 6:00 pm

### 第 1 周

课外日游
 特别讲座
 内部

24 周一	25 周二	26 周三	27 周四	28 周五
<p><b>AFL 决赛</b></p> <p>观看户外 AFL 决赛, 我们将会为体育赛事欢呼庆祝! 所以, 穿上您最爱的运动服和最喜欢的颜色, 加入疯狂的体育游戏!</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$5.00                      总费用 \$70.00                      最高 CCS* 之后 \$10.50</p>	<p><b>溜冰 &amp; 墨尔本之星</b></p> <p>今天我们要去探索墨尔本的两个标志性景点! 我们将滑一天的冰, 之后我们会在墨尔本之星, 从 120 米的高空俯瞰这座城市。*带上您自己的头盔或使用中心提供的头盔</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$34.00                      总费用 \$99.00                      最高 CCS* 之后 \$14.85</p>	<p><b>FIZZ KIDS 儿童派对 &amp; 撞钟游戏</b></p> <p>打造您自己的气泡弹或香皂带回家! 添加闪光粉、虫子、花瓣和其他元素。另外, 准备好您的秒表, 因为我们要在一分钟内完成所有挑战!</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$19.00                      总费用 \$84.00                      最高 CCS* 之后 \$12.60</p>	<p><b>切斯特菲尔德农场 &amp; 泡泡科学</b></p> <p>是时候亲自前往切斯特菲尔农场体验挤牛奶、开拖拉机、剃羊毛等其他项目了! 之后, 我们会探索所有起泡东西背后的化学奥秘!</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$32.00                      总费用 \$97.00                      最高 CCS* 之后 \$14.55</p>	<p><b>这是公众假期</b></p>

### 第 2 周

1 周一	2 周二	3 周三	4 周四	5 周五
<p><b>国家马戏艺术机构 &amp; 蓝图晒印</b></p> <p>国家马戏艺术机构 (NICA) 的专业马戏演员会教我们一些绝技, 例如转碟、静止秋千、空中钢圈和其他动作。之后, 您可以制作自己的蓝图带回家, 在过程中我们会探索蓝图背后的奥秘!</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$34.00                      总费用 \$99.00                      最高 CCS* 之后 \$14.85</p>	<p><b>电影 - 雪怪大冒险 &amp; 让它起飞</b></p> <p>一个叫米果的雪人发现了以前不知道的东西——一个人, 于是他引起了社区的恐慌。不仅如此, 之后我们还会去探索一些会飞的古怪物体!</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$28.00                      总费用 \$93.00                      最高 CCS* 之后 \$13.95</p>	<p><b>建造师 &amp; 表情抱枕</b></p> <p>实验并创作惊艳结构设计。只需要一些木板和大量的想象力。现在, 我们放松休息一下, 是时候制作一个您自己的表情抱枕带回家了。</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$16.00                      总费用 \$81.00                      最高 CCS* 之后 \$12.15</p>	<p><b>愿望烘焙 &amp; 大型书本交流会</b></p> <p>TeamKids 会和愿望烘焙一起让更多的梦想成真! 今天, 孩子们将挽起他们的袖子, 为大家烘焙可口的食品, 并在最后义卖烘焙食品。</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$7.00                      总费用 \$72.00                      最高 CCS* 之后 \$10.80</p>	<p><b>史诗地狱 &amp; 它浮起来了么?</b></p> <p>参加真正的消防队员训练。匍匐前进、向上攀爬、解决难题、协同工作, 不要丢下队友。不仅如此, 我们还会探索物体沉浮背后的奥秘。</p> <p>基础费用 \$65.00                      体验费用** \$18.00                      总费用 \$83.00                      最高 CCS* 之后 \$12.45</p>

预订一天或一周.....时长由您决定!

找到离您最近的场地: <https://teamkids.com.au/venues>

\*可能提供的儿童看护补贴 每家 5 美元管理费用 每名儿童 7 天内需支付 5 美元滞纳金 可用的付款计划  
 第三方支付适用 查看取消政策的条款和条件 \*\*体验/活动费用